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Zápis č. 04/2011 ze 4. jednání AS FEK ZČU v Plzni 

 ze dne 22. 6. 2011 
     

Přítomní senátoři: PhDr. Věra Dvořáková, PaedDr. Dana Egerová, Ph.D., Ing. Venuše Fišerová, 
RNDr. Mikuláš Gangur Ph.D., Klára Jechová, Zuzana Malá, Mgr. Romana Suchá, Ing. Jan 
Tlučhoř, Eva Zoubková 
 
Omluvení senátoři: Ing. Josef Červený, Ing. Pavlína Hejduková, Ph.D., Ing. Michaela Horová 
Ph.D., JUDr. Ing. David Martinčík, Bc. Martin Polívka, Bc. Andrea Šusterová, Martin Tyšer 
 
Přítomní hosté: Doc. Dr. Ing. Miroslav Plevný, Doc. PaedDr. Ludvík Eger, CSc., Ing. Hana 
Kunešová  
 
Přítomno: 9 senátorů AS FEK, všichni po dobu celého jednání AS FEK.  
 
 

PROGRAM:  

 

1. Vyhláška č. 7DV/2011 děkana FEK ZČUv Plzni k 2. kolu přijímacího řízení na FEK 
v akademickém roce 2011/2012 

2. Doplňovací volby do AS ZČU za studentskou část volebního celku FEK 

3. Různé 

 

Předsedkyně AS FEK přivítala přítomné senátory a hosty. Představila senátorku  Kláru Jechovou, 
která se na základě výsledků voleb do AS FEK na období 2011-14 ujala mandátu za senátora 
Vajdu. Senátorovi Vajdovi zanikl mandát z důvodu úspěšného ukončení bakalářského studia.  

Ad 1) Vyhláška č. 7DV/2011 děkana FEK ZČU k 2. kolu přijímacího řízení na FEK 
v akademickém roce 2011/2012 

Předsedkyně AS FEK nejdříve stručně seznámila senátory s prvním bodem jednání a následně 
předala slovo děkanovi.  

Děkan FEK, Doc. Dr. Ing. Miroslav Plevný, vysvětlil důvody vypsání 2. kola přijímacího řízení 
na FEK v akademickém roce 2011/2012. Uvedl, že důvodem vyhlášení 2. kola je zejména 
nenaplněná kapacita plánovaného počtu studentů v některých studijních oborech. V této 
souvislosti děkan zmínil skutečnost, že vzhledem k novému průběhu a organizaci maturit není 
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jasné, kolik přihlášených studentů bylo u letošních maturit úspěšných či neúspěšných. Děkan 
FEK dále upozornil na nemožnost aplikovat způsob přijímání uchazečů z prvního kola, kdy byly 
použity SCIO testy. Děkan dále připomněl, že vyhláška reaguje i na současné problémy 
s opravnými termíny státních maturit – vyhlášení výsledků opravných zkoušek se očekává až 
v polovině října.  

Následně předsedkyně AS FEK otevřela diskusi k tomuto bodu. 

V diskusi vystoupili senátor Dr. Gangur, předsedkyně AS FEK Dr. Egerová, senátor Ing. Tlučhoř 
a senátorka Ing. Fišerová. Otázky senátorů byly zaměřeny jak na podmínky, tak i na samotný 
průběhu procesu 2. kola přijímacího řízení. Na všechny dotazy senátorů poskytli podrobné 
vysvětlení děkan i oba proděkani pro studijní záležitosti.  

Předsedkyně AS FEK závěrem k tomuto bodu uvedla, že hlasování o vyhlášce č. 7DV/2011 
k 2. kolu přijímacího řízení na FEK v akademickém roce 2011/2012 proběhne elektronicky. 

 

Ad 2) Doplňovací volby do AS ZČU za studentskou část volebního celku FEK 

Předsedkyně AS FEK  infomovala senátory o nutnosti konání doplňovacích  voleb do AS ZČU za 
studentskou část volebního celku FEK. Důvodem je zánik mandátu senátora Vajdy, který ukončil 
studium a také skutečnost, že neexistuje žádný náhradník, který by se mohl ujmout mandátu za 
senátora Vajdu. Předsedkyně AS FEK připomněla, že dle Volebního a jednacího  řádu AS ZČU 
je vyhlašovatelem voleb předseda AS ZČU. 
 
Senátorka Dr. Dvořáková vysvětlila, že dle Volebního a jednacího řádu AS ZČU musí 
doplňovací volby proběhnout v období 4-6 týdnů po ukončení studia senátora, v tomto případě 
v průběhu července. Dále informovala, že pro tyto doplňovací volby musí být jmenována 
nejméně tříčlenná volební komise, která by měla být složena minimálně z jednoho akademického 
pracovníka a dvou studentů. V této souvislosti požádala senátory o případné návrhy členů volební 
komise.  

V diskusi k tomuto bodu senátor Ing. Tlučhoř navrhl změnu ve Volebním a jednacím řádu AS 
ZČU - termín voleb by měl být prodloužen o dobu prázdnin. Ostatní senátoři tento návrh 
podpořili. Návrh bude prezentován v AS ZČU prostřednictvím senátorů zastupujících FEK.  

Poté předsedkyně AS FEK uzavřela diskusi k tomuto bodu jednání a dala slovo senátorům           
v rámci bodu Různé.  

 

Ad 3) Různé 

Proděkanka pro studijní záležitosti Ing. Kunešová uvedla, že skončilo funkční období členů 
disciplinární komise FEK. Upřesnila, že členy disciplinární komise musí být 3 pedagogičtí 
pracovníci a 3 studenti – informace o disciplinární komisi jsou k dispozici na webových 
stránkách FEK.  

Problematikou disciplinární komise se bude zabývat  AS FEK na svém jednání v září. 

Předsedkyně AS FEK Dr. Egerová jednání ukončila, poděkovala všem přítomným za účast a 
popřála všem hezké prázdniny. 
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Následující jednání AS FEK se předpokládá v září 2011, termín bude senátorům upřesněn. 

 

V Plzni dne 22. června 2011 

Zapsala: Mgr. Romana Suchá, tajemnice AS FEK 

Schválila: PaedDr. Dana Egerová, Ph.D., předsedkyně AS FEK 

 

 

Dodatek zápisu č. 04/2011: 

 

Výsledek elektronického hlasování k Vyhlášce č. 7DV/2011 děkana FEK ZČU, které proběhlo ve 
dnech 22. 6. – 27. 6. 2011: 

Návrh usnesení: 
 
„Akademický senát FEK ZČU v Plzni schvaluje Vyhlášku č.7DV/2011 děkana Fakulty 
ekonomické ZČU v Plzni o 2. kole přijímacího řízení na FEK ZČU v Plzni pro akademický  
rok 2011/2012.“ 
 
Hlasovalo: 13 senátorů 
Pro: 12   Proti: 0   Zdržel se: 1    Usnesení bylo přijato. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 


